
EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

ELNÖKSÉG 

 

1 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2022. február 16. szerda 18:00 

Helyszín: Microsoft Teams/ ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum 

körút 4/A) 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente 

ELTE BGGYK HÖK Horváth Sára Tekla 

ELTE BTK HÖK Dióssy Anna Laura 

ELTE GTK HÖK Molnár Levente 

ELTE IK HÖK Árva Lúcia Borbála (külügyi főmentor) 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

ELTE TáTK HÖK Livingston Zoltán Ajene 

ELTE KolHÖK Kis Zsanett 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Szabó Tamás (elnöki megbízott) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Hajdu Zsófia (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 15 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Gyűlések 

Varga Réka elmondja, hogy megrendezésre kerül a KEK Run, amire március 5-én kerül sor. 

Tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy az eseményről és a jelentkezési felületről Nagy Cintia, 

ELTE HÖK sportreferens küldött információt.  Elmondja, hogy HÖOK Közgyűlésre is elindult 

a jelentkezés és felhívta az elnökség figyelmét, hogy írják be a táblázatba amennyiben leadták 

a jelentkezést. Tájékoztatja továbbá az elnökséget, hogy az EHÖK is tartana a közeljövőben 

küldöttgyűlést, amit március 2-ára tűztek ki, helyszíne pedig az ELTE GTK épülete. Szabó 

Tamás tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy a mandátumfelvételt 17.30-kor kezdik. 

Varga Réka elmondja, hogy kezdődnek a kari választások, ami a legtöbb esetben jelenléti 

szavazatgyűjtéssel zajlana. Hajdu Zsófia elmondja, hogy négy kar tervezi választásait az online 

térben. Varga Réka Ezzel kapcsolatban felhívja mindenki figyelmét, hogy erről az érintett 

karoknak külön határozatban kell majd rendelkezniük.  

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy a tervek szerint az egyetem március 1-jén 

nyit. Hozzáteszi, hogy az egyetem vezetői folyamatosan figyelik a vírussal kapcsolatos 

adatokat, ezek alapján is alakulhat a nyitás dátuma. 

Lágymányosi Eötvös Napok 

Varga Réka kéri az elnökség véleményét, hogy az esemény egyik lehetséges időpontja április 

27-29-ig tartana, ugyanakkor ez belesik a hosszú hétvégébe. Kérdezi, hogy szerintük az április 

27-29-ig tartó időpont helyett április 26-tól 28-ig tartanák a LEN-t. Bognár Fanni kiegészíti, 

hogy múlt héten állt össze a szervezői csapat, akik a Réka által először említett időpontot 

támogatnák.  

Dióssy Anna Laura saját tapasztalatai alapján elmondja, hogy egy korábbi eseménykezdés 

nem feltétlen befolyásolja a résztvevői számokat, hozzáteszi azonban, hogy ő elsősorban a 

lágymányosi karok véleményére támaszkodna. Diczkó Dalma elmondja, hogy szintén 

ugyanazon a véleményen van. 

Jeges Viktor Péter tapasztalatai alapján a hallgatók inkább az órák közötti szünetekben jártak 

korábban a rendezvényre, amennyiben pénteki napra is esne a rendezvény, úgy azt azért tartaná 

előnyösnek, mert aznap a hallgatóknak kevesebb órájuk van. Livingston Zoltán Ajene és Árva 

Lúcia inkább a korábbi időpontot támogatnák.  
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18 óra 39 perckor Nagymihály Levente megérkezik az ülésre.  

Szabó Tamás kifejti, hogy a következőkben az eseményről részletesebb tájékoztatást nyújtanak 

majd, mind a tervezett költségekről és lehetséges jegykonstrukciókról is,  

 

Lakhatási támogatás 

Varga Réka összefoglalja a korábbi egyeztetések eredményeit a lakhatási keret felosztásáról.  

Varga Réka szemlélteti az elnökség számára azt listát, melyben a KolHÖK és az EHÖK által 

ajánlott, prioritást élvező felújításokat összegezték és a két listából összefésülték a végső 

felújításra ajánlott tételeket. 

Varga Réka elmagyarázza az elnökség számára, hogy a finanszírozott tételek nagyobb eséllyel 

valósulnak meg ebben az évben. Hozzáteszi, hogy ezekből a finanszírozott és tervezett 

tételekből állítottak össze egy olyan listát, hogy szerintük melyik az, amelyiket elsődlegesen 

kell, hogy fejlesszenek, beruházzanak rá. Felsorolja, hogy ilyen a három ágyas szobákból, két 

ágyas szobák fejlesztése, szúnyogháló az ablakokra, vizesblokkok felújítása az egyes 

kollégiumokban. Varga Réka elmondja, hogy készítettek egy szociális támogatássokkal 

kapcsolatos számítást is, hogy mekkora az az összeg, amire nekik egy kilencszáz forintos 

pontpénz esetén szükségük lehet a következő év során. Kifejti, hogy ezt az alapján a szám 

alapján végezték, ha figyelembe veszik azt a számot, mely hallgatói létszámnövekedéssel is 

számol, továbbá egy fellebbezési százalékot is figyelembe vesznek, és több hallgatót tudnának 

támogatásban részesíteni.  

Varga Réka bemutatja az elnökség számára, hogy az évek során (2020-2022) hogyan alakult a 

szociális keretük és ennek fényében, hogyan terveznek a jövőben.  

Varga Réka kéri az elnökség véleményét. 

Takács Luca első sorban a szociális keret nagyobb százalékban való részesítését támogatja, a 

fejlesztések tényleges megvalósulásával kapcsolatban szkeptikus egyelőre, ehhez csatlakozik 

Horváth Sára Tekla és Dióssy Anna Laura is.  

Nagymihály Levente emlékezteti az elnökséget, hogy korábban felmerült egy olyan megoldás 

is, mely szerint megegyeznek az egyenlő felosztásban és fel nem használt maradványokat adnak 

át a fejlesztésekre. Kérdezi, hogy ezzel kapcsolatban voltak-e már külső egyeztetések. Varga 

Réka elmondja, hogy ezt még csak elnökségi szinten érintették.  

Kis Zsanett elmondja, hogy szerinte a tavalyi évben általános tendecia volt, hogy az FK keret 

azért nem működött, mert KolHÖK oldalról nem érkezett igény, a korábbi kollégiumi 

képviselők nem továbbítottak kéréseket a vezetés felé. Ezen kívül elmondja, hogy fontosnak 

tartja bármilyen keret átadása esetén az átláthatóságot és a beruházások megvalósulásának 

folyamatos monitorozását.  

Varga Réka kéri az elnökség tagjait, hogy szimpátia szavazással döntsék el, hogy az elnökség 

melyik konstrukciót támogatná a három közül: 
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• A lakhatási keret részesülne nagyobb százalékban, és egyes, dr. Babos János által 

összeállított tételek fejlesztésére kerülne sor.  

• A szociális támogatások kerete lenne nagyobb, és egyik fejlesztési lista sem kerül 

elfogadásra ezzel.  

• A lakhatási támogatás és a szociális keret között egyenlő felosztás lenne és fel nem 

használt maradványok kerülnek átadásra, konkrét fejlesztési célokkal. 

Az első opciót 0 képviselő, a másodikat 1 képviselő, a harmadik opciót pedig 9 képviselő 

támogatja a szimpátia szavazás során.  

Varga Réka összegzi, hogy ez alapján 50-50%-ban egyeznek meg és mellé fejlesztésekre 

maradványok kerülnek majd átadásra.  

 

Egyéb 

Szabó Tamás összefoglalja a tervezett zánkai helyszínbejárással kapcsolatos legfontosabb 

információkat.  

Jeges Viktor elmondja, hogy náluk zajlik az oktatói teljesítményértékelés. Kifejti, hogy ennek 

egy részét a hallgatói értékeléseket teszik ki, megköszöni Diczkó Dalmának az általuk használt 

kérdőív elküldését. Horváth Sára elmondja, hogy állandó visszajelzés, hogy nem töltik ki az 

OHV kérdőívet, mert a hallgatók nem tapasztalnak semmilyen változást. Jeges Viktor válasza, 

hogy erre is megfelleő megoldásnak látja a korábban általa említett értékelési rendszert. Szabó 

Tamás kéri Diczkó Dalmát és Jeges Viktort, hogy küldjék be ezeket a kérdőíveket, a többi kart 

kéri, hogy gyűjtsék össze az OHV kérdőívekkel kapcsolatos visszajelzéseket. Dióssy Anna 

Laura javasolja a tanulmányi bizottság bevonását.   
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Varga Réka 19 óra 53 perckor lezárja az ülést.  

 

 

 

 

 

Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Pusztai Klára 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


